
Dagordning styrelsemöte den 2022-12-06

1. Mötets öppnande.
Deltagande: Taru, Edwina, Inger, Görel, Carolina, Kicki, Lisa

2. Dagordningens godkännande

3. Val av sekreterare: Edwina Sävmarker

4. Val av justerare: Carolina Tillqvist

5. Föregående protokoll

6. Ekonomisk rapport: Inget nytt att rapportera förutom att nästa års kostnader för
frimärken till tidningen kommer att höjas från 13 till 15 kr. Kicki kommer köpa in
frimärken innan årsskiftet.

7. Skrivelser och information

Från Information Åtgärd
SDHK Avelskonferens 20230123

i Stockholm. 2 personer
från varje rasklubb. Svar
senast 19/12

Helena kommer att delta
och eventuellt Görel.

SKK/AK Protokollsutdrag ang
BOAS

Lämnat för läsning till
samtliga som bemannar
montrar i Stockholm och
Göteborg

Gunilla Stenström,
Bozzdal’s kennel

Hänvisning av valpkull Skickat till Edwina
Check

Gunilla Mattsson,
Svänasjöns kennel

Hänvisning av valpkull Skickat till Edwina
Check

Gunilla Mattsson,
Svänasjöns kennel

Anmält kennel till
hemsidan

Skickat till Edwina, Har
betalat medelemsavgift
idag med swish
Check

Evelin Bång, Bostondivas
kennel

Anmält kennel till
hemsidan

Skickat till Kicki och
Edwina
Check

One.com Förnyelse av webhotell Skickat till Kicki
Check



SKK medlemsservice Nya bostonägare Skickat till Kicki
SDHK Erbjudande om

samarrangemang av
utställningar 2023

Fortsätter med
diskussionen hur vi ska
göra och om vi ska
samarrangera något. Taru
ska lägga ut i
styrelsegruppen på FB om
vilka utställningar som
eventuellt skulle vara
aktuella.

SDHK BPH-kommitté Påminnelse att ansöka om
bidrag för BPH

Annonserat på klubbens
FB. Diskuterar om vi ska
betala ut till våra
medlemmar för att sen få
pengar från SDHK.

SKK CS Domare som dömt i
Ryssland och Belarus efter
2022-02-24 får inte döma
på Svenska officiella
utställningar, prov och
tävlingar tills vidare

Annika Klang, vd-assistent
SKK

Går i pension och ersätts
av Lotta Gry

SDHK Inbjudan att ingå i en
tidningsgupp för att starta
en digital tidning för
SDHK

SDHK Förfrågan om motioner till
Kennelfullmäktige

Valberedning KF Förslag till CS

8. AU-möte. Inte haft något möte.

9. Rapport från kommittérna
Utställningskommittén: Inget nytt förutom att det kommer finnas en annons om
Boston Show i tidningen.

Medlemskommittén: Medlemsantal 2022 = 278 medlemmar och av det är det 253
enskilda medlemmar (4 utländska medlemmar) och resterande är
familjemedlemmar. Kicki kollar upp en QR kod för klubbens swishnummer till
mässorna för att göra det enklare för människor att bli medlemmar.

Redaktionskommittén: Tidningen har skickats in idag 6/12 och den kommer gå i
tryck nästa vecka så den är snart ute i brevlådorna innan julafton. Diskuterar hur
tidningens porto ska komma ner i kostnad och redaktionskommittén har pratat med
tryckeriet för att se vad som kan göras. Tryckeriet sa att det är tidningens format
som kostar och det finns förslag till att gå tillbaka till gamla formatet eller köra på
A4.



Tar upp förslaget att det ska tillkomma en årets junior på topp 10 lista till 2023 och
styrelsen beslutade att det blir en 10 i topp junior från och med 2023, likadan som
vi har idag med veteraner. Alla regler kommer skrivas ut i 1 nr av tidningen 2023.

Avelskommittén: Nya kennlar och valphänvisningar har kommit in.

Aktivitetskommittén: Har pratat om montrarna inför mässorna och just nu är det
bemannat alla pass. Diskuterat årets boston och de nya reglerna som ska uppdateras vid
årsskiftet.

10. Årsmöte 2023: Digitalt möte 12/3 kl 13.00 2023.

11. Övriga frågor: Inga nya frågor.

12. Nästa möte: 10/1 - 2023


